

TABLE OF CONTENTS

目 录

高速公路交通事故影响因素分析及防控策略

Analysis of Factors Affecting Expressway Traffic Accident and Preventive Measure

魏泽平, 刘淼淼, 张学驰.....59

基于快速疏散仿真的地铁车内旅客界面布局评估研究

Evaluation of the Passenger Interface Layout in Metro Train Based on Rapid Evacuation Simulation

刘辰, 向泽锐, 庞世俊, 支锦亦, 陈洪涛.....74

超限超载运输治理综述

Review on Overlimit and Overloading Transport Governance

韦剑道, 高创.....90

结构型式对高速制动盘流场及温度场影响分析

Influence of Structure Type on Flow Field and Temperature Field of Brake Disc for High-Speed Train

高英奇, 田春.....99

基于面板数据的湖北省交通运输结构实证分析

Empirical analysis of Transportation Structure in Hubei Province Based on Panel Data

刘天栋, 陈芬.....109

基于 ADS-B 时空数据挖掘的大终端区空域特征分析及其改善策略研究

Spatial Characteristics Analysis and Improvement Strategy of Large Terminal Area Based on ADS-B Spatio-Temporal Data Mining

齐济, 李亚飞, 陈智颖, 马梓清, 施锦涛, 高海琳.....115